
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 28. marts 2025

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Samrådsspørgsmål Q
Er ministeren enig med 3F økonom, Frederik I. Pedersen, der i kommentaren “Ikke sidste 
gang, politikernes kasseeftersyn finder nye milliarder” bragt på borsen.dk den 21. februar 
2025, giver udtryk for, at der, at der af hensyn til den demokratiske debat er behov for 
klarhed om råderummets størrelse? Endvidere bedes oplyst, om ministeren vil tage initia
tiv til, at Finansministeriet i højere grad fremlægger følsomhedsanalyser for holdbarheden 
og råderummet, og at Finansministeriet udpeger de mest centrale forudsætninger, som 
f.eks. kunne være antal beskæftigede udlændinge i fremtiden, fertilitet, levetid m.v.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sigurd Agersnap (SF).

På udvalgets vegne
Simon Kollerup
formand
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